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Po téměř třech letech společného muzicírování a hledání Nenaleznutelného, cestování s naším
hudebním sdružením, po stovkách hodin diskuzí, zkoušení a pro mnohé jistě pošetilých snah o
ten nejlepší sound, kdy mohl namísto ve zkušebně sedět s campari na pláži nebo s barevnou
šálu na utkání FC Barcelona-Real Madrid, odchází od skupiny Šantré nenapodobitelný bubeník 
Petr Kamiš
.

  

Naše hudební cesty se od nynějška budou klikatit jinými hvozdy, ale přesto všichni čtyři cítíme,
že jsme - když už ne moudřejší - tedy určitě bohatší o bezpočet prožitků.

  

Zdroj: www.santre.cz
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